
ŠVENČ

Posėdis įvyko 2023
Posėdžio pradžia –
Posėdžio pirmininkas 
Posėdžio sekretorė
Posėdyje dalyvauja
25 tarybos nariai (są
rajono savivaldybė

kviestieji asmenys. 
 
Rimantas Klipčius siū
 
BALSAVO: UŽ 

Grigianecienė, Danguolė Grincevi
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuv
Klipčius, Viktoras Meškauskas
Gintautas Steckis, Pavel Trusov
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas

NUSPRĘSTA. Pradė
 
Rimantas Klipčius. Pasveikina tarybos narius 

gimtadienių proga.  
 
Posėdžio pirmininkas 

savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarke.
 
Darbotvarkė: 
1. Dėl Švenčionių

specialiosios programos sąmatos patvirtinimo.
2. Dėl apleisto ar nepriži

nekilnojamojo turto mokesč
3. Dėl Švenčionių rajono savivaldyb

„Dėl Švenčionių rajono savivaldyb
4. Dėl pritarimo kredito sutarties su AB Šiauli
5. Dėl pavedimo rajono savivaldyb

geriamojo vandens tiekimo ir nuotek
komunalinis ūkis“.  

 
 

ČIONI Ų RAJONO SAVIVALDYB ĖS TARYBA

 

TARYBOS POSĖDŽIO  

PROTOKOLAS 

 

2023 m. rugsėjo 28 d. Nr. T1-8 

Švenčionys 

 

2023 m. rugsėjo 28 d.  
– 10.00 val. 

džio pirmininkas – savivaldybės meras Rimantas Klipčius 
sekretorė – Martyna Mosevičiūtė, tarybos posėdžių sekretor
alyvauja: 

tarybos nariai (sąrašas pridedamas), 
ajono savivaldybės administracijos skyrių vedėjai ir kiti administracijos darbuotojai

čius siūlo pradėti rajono savivaldybės tarybos posė

BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikien
ė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij

Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlien
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė

Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIK

ĘSTA. Pradėti posėdį.  

čius. Pasveikina tarybos narius Tomą Žigą ir Šar

džio pirmininkas Rimantas Klipčius, savivaldybės meras, supažindina su 
ėdžio darbotvarke. 

čionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos r
specialiosios programos sąmatos patvirtinimo. 

l apleisto ar neprižiūrimo nekilnojamojo turto, kuriam 2023 metais taikomas 
nekilnojamojo turto mokesčio padidintas tarifas, sąrašo patvirtinimo. 

čionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T
 rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.

l pritarimo kredito sutarties su AB Šiaulių bankas pakeitimo projektui.
l pavedimo rajono savivaldybės administracijai parengti

geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo turtą investavimui 

ĖS TARYBA 

 
ė ų sekretorė.  

ir kiti administracijos darbuotojai, 

s tarybos posėdį ir dėl to balsuoti.  

Janina Deveikienė, Renata 
Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 

Simona Kazlienė, Rimas 
, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 

Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, 
ėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

ą ą ir Šarūną Birutį praėjusių 

ės meras, supažindina su 

ės sveikatos rėmimo 2023 metų 

mo nekilnojamojo turto, kuriam 2023 metais taikomas 

s tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T-24 
žeto patvirtinimo“ pakeitimo. 

 bankas pakeitimo projektui. 
s administracijai parengti rajono savivaldybės 

 investavimui į UAB „Pabradės 
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6. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį UAB „Pabradės 
komunalinis ūkis“. 

7. Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise valdyti ir naudoti. 
8. Dėl leidimų vežti keleivius vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo 

kelių transporto maršrutais išdavimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 
9. Dėl tarnybinio buto nuomos. 
10. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 25 d. sprendimo Nr. 

T-113 „Dėl valstybei nuosavybės teise priklausančio ir savivaldybės patikėjimo teise valdomo 
turto pripažinimo nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti, nurašymo ir likvidavimo 
komisijos sudarymo“ pakeitimo. 

11. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. sprendimo Nr. T-59 
„Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

12. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2018 m. balandžio 12 d. sprendimo Nr. 
T-61 „Dėl Švenčionių rajono verslo plėtros fondo nuostatų“ pakeitimo.  

 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius, savivaldybės meras, klausia, ar tarybos nariai 

turi klausimų dėl pateiktų svarstyti darbotvarkės klausimų. 
 
Edita Meškovienė praneša, kad turi pareiškimą. 
Šarūnas Birutis praneša, kad turės pareiškimą. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl posėdžio darbotvarkės su pareiškimais posėdžio 

pabaigoje. 
 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei. 
 

Rimantas Klipčius paaiškina, kad pagal veiklos reglamento reikalavimus reikia 
patvirtinti posėdžio darbo reglamentą. 

Pranešėjui pristatyti klausimą (sprendimo projektą) skirti 3 minutes, tarybos nariui 
paklausti (klausimui) skirti 2 minutes, pranešėjui atsakyti į klausimą skirti 3 minutes. 

Tarybos narys pasisakyti gali 3 minutes. 
Tarybos narių frakcijų ir Tarybos narių grupės, mišrios grupės vardu pasisakymui skirti 

3 minutes, prieš pasisakymą informuojant, kad bus kalbama frakcijos ar grupės vardu. 
Tarybos narys gali paklausti, 1 kartą pasisakyti ir 1 kartą pareikšti repliką po balsavimo. 

Replikai gali būti suteikiama 1 minutė.  
Pertraukas siūloma skelbti kas 1,5 val. darbo. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl reglamento. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Vida Rastenienė). 
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 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.  
 

Rimantas Klipčius pristato pirmąjį darbotvarkės klausimą.  
 
1. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo 

2023 metų specialiosios programos sąmatos patvirtinimo. 
Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos 

skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius. Nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos narės Renata 

Grigianecienė, Jolanta Jurkuvėnienė. 
 
Renata Grigianecienė nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dalyvauja 

projektuose. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Renatos Grigianecienės nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta 
Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, 
Edita Meškovienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Renata Grigianecienė), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Vida Rastenienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Jolanta Jurkuvėnienė nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi yra Vidutinės 

kaimo bendruomenės pirmininkė ir projektai yra rašomi šiam fondui. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Jolantos Jurkuvėnienės .nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Jolanta Jurkuvėnienė), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 2 (Vida Rastenienė, Renata Grigianecienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Eglė Jakštaitė-Rouda. Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti Švenčionių rajono 

savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo 2023 metų specialiosios programos sąmatą.  
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra.  
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 3 (Jolanta Jurkuvėnienė, 
Vida Rastenienė, Renata Grigianecienė). 
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 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

 
2. SVARSTYTA. Dėl apleisto ar neprižiūrimo nekilnojamojo turto, kuriam 2023 metais 

taikomas nekilnojamojo turto mokesčio padidintas tarifas, sąrašo patvirtinimo. 
Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 

projektų koordinatorius. 
Šio sprendimo projekto esmė ir tikslas yra nustatyta tvarka sudaryti turto objektų 

(statinių), kurie yra apleisti ar neprižiūrimi, sąrašą ir apmokestinti maksimaliu nekilnojamojo 
turto mokesčio tarifu. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Vida Rastenienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
  
3. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. 

sprendimo Nr. T-24 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius praneša, kad balsuojant dėl šio sprendimo projekto gali kilti viešų 

privačių interesų konfliktas ir siūlo balsuoti iš esmės. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Jolanta Suboč. Sprendimo projekto tikslas – patikslinti rajono savivaldybės 2023 metų 

biudžetą. Pranešėja Jolanta Suboč praneša, kad po komitetų atsirado patikslinimų. Į biudžetą, į 
pajamų dalį, nebuvo įtrauktos trumpalaikės paskolos lėšos 400 000 eurų, kuriuos gavo 
savivaldybė ir išlaidų dalyje šios lėšos yra numatytos administracijos asignavimuose darbo 
užmokesčiui.  
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
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BALSAVO: UŽ – BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina 
Deveikienė, Renata Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav 
Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, 
Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
4. SVARSTYTA. Dėl pritarimo kredito sutarties su AB Šiaulių bankas pakeitimo 

projektui. 
Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas ir uždaviniai – priimti sprendimą dėl kredito sutarties su AB 

Šiaulių bankas pakeitimo. Priėmus sprendimą, paskolos terminas bus pratęstas iki 2026 metų 
rugsėjo 30 d. su tomis pačiomis sąlygomis.  
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Pavel Trusov. Ar sutarties pratęsimas kažkaip atsilieps palūkanų atžvilgiu? Ar išbrangs 

skolos grąžinimas? Ar grafikas skolos grąžinimo yra pagrįstas gaunamomis savivaldybės 
pajamomis? 

Jolanta Suboč. Yra pratęsimas tokiomis pačiomis sąlygomis. Palūkanų norma 
nepadidėja, viskas lieka pagal pirmines sutarties sąlygas. Kokios šiai dienai yra palūkanos, tokios 
kol kas ir bus, jei nesikeis euriboras.  

Pavel Trusov. Kadangi grąžinimas pailgėja, tai palūkanos proporcingai nepadidės? 
Jolanta Suboč. Ne.  
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 16 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Vytautas Vaitkevičius, Zenonas Zenkevičius, Dovilė Žižienė), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 6 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita 
Meškovienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), BALSAVIME NEDALYVAVO – 3 (Gintautas 
Steckis, Bronislovas Vilimas, Tomas Žigas). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

5. SVARSTYTA. Dėl pavedimo rajono savivaldybės administracijai parengti rajono 
savivaldybės geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo turtą investavimui į UAB 
„Pabradės komunalinis ūkis“.  

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – pavesti Švenčionių rajono savivaldybės administracijai 
atlikti veiksmus dėl savivaldybei nuosavybės teise priklausančio 38 turto vnt. geriamojo vandens 
tiekimo ir nuotekų tvarkymo turto investavimo (kaip akcininko įnašo perdavimo) į UAB 
„Pabradės komunalinis ūkis“. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

 
6. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį UAB 

„Pabradės komunalinis ūkis“. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – perduoti 2 metų laikotarpiui pagal turto patikėjimo sutartį 

UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo funkcijai 
įgyvendinti Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausantį turtą Švenčionių r. 
sav., Pabradės sen., Pabradės m.: Fabriko skg., Arnionių g., Malūno g., Žalioji g. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina 

Deveikienė, Renata Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav 
Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, 
Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

7. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise valdyti ir naudoti. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
2023-06-28 Vyriausybės nutarimu 20 metų laikotarpiui Švenčionių rajono savivaldybės 

administracijai patikėjimo teise valdyti ir naudoti bus perduotas savivaldybei nuosavybės teise 
priklausantis nekilnojamasis turtas. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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8. SVARSTYTA. Dėl leidimų vežti keleivius vietinio (miesto ir priemiestinio) 
reguliaraus susisiekimo kelių transporto maršrutais išdavimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Vadovaujantis Lietuvos Respublikos kelių transporto kodekso 4 straipsnio 3 dalimi 
(pasikeitus teisiniam reglamentavimui nuo 2023 m. liepos 1 d.), siūloma patvirtinti Leidimų vežti 
keleivius vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo kelių transporto maršrutais 
išdavimo tvarkos aprašą. 
  

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
9. SVARSTYTA. Dėl tarnybinio buto nuomos. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – atsižvelgiant į Viešosios įstaigos Švenčionių rajono 

sveikatos centras prašymą skirti gyvenamąjį būstą medicinos gydytojui, gydytojo prašymą 
išnuomoti jam tarnybinį butą Švenčionių mieste, Švenčionių rajono savivaldybės būsto nuomos 
komisijos siūlymą išnuomoti medicinos gydytojui tarnybinį butą. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Gintautas Steckis). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
10. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 25 d. 

sprendimo Nr. T-113 „Dėl valstybei nuosavybės teise priklausančio ir savivaldybės patikėjimo 
teise valdomo turto pripažinimo nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti, nurašymo ir 
likvidavimo komisijos sudarymo“ pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Valstybei nuosavybės teise priklausančio ir 
savivaldybės patikėjimo teise valdomo turto pripažinimo nereikalingu arba netinkamu 
(negalimu) naudoti, nurašymo ir likvidavimo komisiją, pakeičiant komisijos pirmininko 
pareigybės pavadinimą. 
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Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
11. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. 

sprendimo Nr. T-59 „Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto 
fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 
 Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. 
kovo 28 d. sprendimo Nr. T-59 „Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip 
savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ 1.1 punktu patvirtintą Savivaldybės būsto 
fondo sąrašą, įrašant į sąrašą 1 (vieną) savivaldybės socialinio būsto fondo plėtrai nupirktą būstą 
ir 1.2 punktu patvirtintą Savivaldybės socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, 
sąrašą, išbraukiant iš jo 1 (vieną) savivaldybės socialinį būstą, kuris dėl savo būklės yra 
netinkamas nuomoti į Asmenų ir šeimų, turinčių teisę į socialinio būsto nuomą, sąrašą įrašytiems 
asmenims (šeimoms). 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

12. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2018 m. balandžio  
12 d. sprendimo Nr. T-61 „Dėl Švenčionių rajono verslo plėtros fondo nuostatų“ pakeitimo.  

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – atsižvelgiant į Švenčionių rajono Verslo plėtros komisijos 
siūlymą, pakeisti Švenčionių rajono Verslo plėtros fondo nuostatus. Siūloma, kad:  

1. Finansinė parama būtų teikiama ūkio subjektams, kurie savo veiklą vykdo Švenčionių 
rajono savivaldybės teritorijoje, išbraukiant reikalavimą, kad ūkio subjektai būtų Švenčionių 
rajono savivaldybės teritorijoje ir įregistruoti. 

 2. Metams pasibaigus, į Švenčionių rajono savivaldybės biudžetą būtų grąžinamas tik iš 
Švenčionių rajono savivaldybės biudžeto skirtų Fondo lėšų nepanaudotas likutis. 

3. Finansinė parama tam pačiam pareiškėjui būtų teikiama praėjus 3 metams nuo skirtos 
paramos gavimo. 
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4. Ūkio subjektams, nukentėjusiems nuo stichinių nelaimių, gaisrų, avarijų, vagysčių 
suteikti galimybę kreiptis dėl finansinės paramos, netaikant Nuostatų reikalavimo, kad finansinė 
parama tam pačiam pareiškėjui gali būti teikiama praėjus 3 metams nuo skirtos paramos gavimo.  

Atsižvelgiant į Nuostatų pakeitimus, siūloma patikslinti Paraiškos verslo plėtros 
projektams finansuoti ir Finansinės paramos gavėjo anketos formas. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Šarūnas Birutis. Verslo plėtros komisija, kurios narys esu, vienbalsiai pasiūlė 

pakeitimus Švenčionių rajono Verslo plėtros fondo nuostatams. Be kitų čia jau pristatytų 
pakeitimų, esminis siūlytas pakeitimas, dėl įmonių ir individualia veikla užsiimančių asmenų bei 
gautų sumų iš fondo paskelbimo ir viešinimo savivaldybės tinklalapyje ir, galimai, spaudoje ir 
paramos ženklinimo lipdukais, šis pakeitimas nebuvo pateiktas nei komitete, nei taryboje. 
Kokios priežastys lėmė, kad savavališkai redaguojate komisijos sprendimus?  

Rasa Bliūdžiuvienė. Sprendimo projekto lyginamajame variante yra nubrauktas sakinys 
apie finansinių gavėjų viešinimą.  

Šarūnas Birutis. Kodėl jūs manote, kad nereikia viešinti ir kas čia taip sako, kad 
mokesčių mokėtojų lėšų paskirtų verslo subjektams nereikia paviešinti?  

Rasa Bliūdžiuvienė. Jungtinis komitetas nubalsavo, kad nereikia neviešinti.  
Šarūnas Birutis. Prašau iš naujo teikti balsavimui. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams.  
 
Jolanta Jurkuvėnienėnė. Per bendrą komitetą buvo pristatytas šis klausimas ir mes 

kalbėjome apie tai, kad Verslo fondo nariai prieš svarstant pasirašome pasižadėjimus. Juose yra 
parašyta, kad fondo nariai negali viešinti viešai, kas kiek pinigų gavo. Po pasižadėjimų 
perskaitymo komitetas nusprendė išbraukti tą eilutę.  

Pavel Trusov. Vieši finansai turi būti vieši. Tikrai raginu apsvarstyti šį klausimą iš 
naujo. Parama gauta verslo subjektų turėtų būti žinoma rajono gyventojams, nes čia yra iš mūsų 
visų lėšų. 

Andrejus Junda. Mano žmona atidarė kirpyklą, kreipėsi į savivaldybę paramos ir gavo 
paramą. Manau, viešinamas yra tik garbė, kad mokesčių mokėtojų pinigai yra ne slepiami, o 
skaidriai rodomi, kaip yra dalijami ir kas tai gauna.  
 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – 6 (Šarūnas Birutis, Andrejus 
Junda, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Visi darbotvarkės klausimai apsvarstyti. Rimantas Klipčius kviečia teikti pareiškimus. 
 
Edita Meškovienė. Jau rytoj dalis šalies mokytojų ruošiasi streikui. Mokytojų kontekste 

manome, kad reikia atkreipti dėmesį ir į mūsų rajono mokytojų problemas, realią situaciją, 
perspektyvas. Pagrindinis mūsų visų tikslas – išgirsti mokytojus ir jų lūkesčius. Ar buvo 
organizuoti rajono savivaldybės administracijos atstovų susitikimai su mokytojų profsąjungos 
atstovais? Ar yra žinoma, kaip yra nusiteikę mūsų rajono mokytojai? Ar nepatiria mokytojai 
spaudimo nestreikuoti? Ar buvo susitikimai?  
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Šarūnas Birutis. Paskutiniame klausime mes balsavome prieš, manydami, kad visi 

viešieji finansai yra mokesčių mokėtojų sumokėti pinigai, turi būti skaidriai ir aiškiai leidžiami. 
Tą klausimą dar kelsime. Aš, kaip tarybos narys, verslo plėtros komisijos narys, kaip opozicijos 
lyderis, pažadu, kad tą klausimą patys viešinsime ir paskelbsime žmonėms visų įmonių, gavusių 
paramą, pavadinimus, sumas. Noriu, kad žmonės žinotų, šito slėpimo nebus.  
 

Kitas posėdis numatomas spalio 27 d.  
 

Posėdis baigtas 10.49 val. 

 

Posėdžio pirmininkas                     Rimantas Klipčius 

 

Posėdžio sekretorė                  Martyna Mosevičiūtė 
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TARYBOS NARIAI, DALYVAUJANTYS 2023 M. RUGSĖJO 28 D. 
SAVIVALDYB ĖS TARYBOS POSĖDYJE 

 

 

 

1. Šarūnas Birutis 
2. Arūnas Čenkus 
3. Janina Deveikienė 
4. Renata Grigianecienė 
5. Danguolė Grincevičienė 
6. Edvard Jedinskij 
7. Vladislav Jedinskij 
8. Andrejus Junda 
9. Antonij Jundo 
10. Jolanta Jurkuvėnienė 
11. Valdemaras Kasperovič 
12. Simona Kazlienė 
13. Rimas Klipčius 
14. Viktoras Meškauskas 
15. Edita Meškovienė 
16. Vida Rastenienė 
17. Jolanta Razmienė 
18. Gintautas Steckis 
19. Pavel Trusov 
20. Vytautas Vaitkevičius 
21. Bronislovas Vilimas 
22. Edvard Voršinski 
23. Zenonas Zenkevičius 
24. Tomas Žigas 
25. Dovilė Žižienė 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


